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Andre saker/spørsmål 

Plan- og kommunalteknisk utval - 013/22

PL - behandling:
Kjellaug Hartveit, SP, har fått eit spørsmål om dato for felling - om det er søknadsfrist for skadeløyve 
for hjort.
Leiar for teknisk forvaltning ga slikt svar: Dette er det ikkje nokon tidsfrist på. Slike søknadar vert 
handsama fortløypande gjennom året.
Kjellaug Hartveit, SP, spurde om hjorteforvaltningen kjem opp som sak til utvalet snart.

Leiar for teknisk forvaltning ga slikt svar: administrasjonen er fornøyd med rapporten som er kome 
(NINA-rapporten) og som utvalet har fått tilsendt. For å lage hjorteforvaltningsplanen så må 
kommunen få inn ein del informasjon frå aktørene og valdene. Jegerne har frist for å levere sine 
resultater 14 dagar etter jakt og kommunen må ofte purre. Kommunen har igjen frist for levering til 
register 31.01. Etter dette må ein gjennom dataene og bearbeide/lage statistikk, som igjen kan gi oss 
ein kunnskapsbassert plan. For meir informasjon kan ein sjå årsjhulet som står i rettleiaren, som 
kommunen følgjer. I tillegg til dette så må kommunen disponere tida og gjere prioriteringar i alt anna 
forefallende arbeidet som til einkvar tid kjem. Alt dette er moment som diverre gjer at det tek tid å få 
på plass ein hjorteforvaltningsplan, men kommunen skal gjere sitt beste for å få på plass planen så 
snart det lar seg gjere og forhåpentligvis i god tid før kommande jakt-sesong.
Alf Terje Mortensen, gjorde slikt framlegg:
"Det vert vedteke å senda revidert forskrift FOR-2009-05-27-1081 ut på ny høyring for å leggja til 
rette for å oppnå ei auka avskyting for å redusere hjortebestanden som påpeika frå fleire hald, 
mellom anna NINA rapporten, og sterke ynskje frå Bondelaget med fleire. 
Det vert føreslege å endre forskrifta der minstearealet som skissert i gjeldande forskrift vert 
betydeleg redusert for å sikre ei større avskyting. Sonestruktur vert og vurdert redusert til færre 
soner. 

Administrasjonen får fullmakt til å utarbeida og senda på høyring forslag til revidert forskrift" 
AVRØYSTING: 
Samrøystes vedteke

--------------------------------------------------

Øyvind Litand,AP, hadde slikt spørsmål: Det er i dag gitt løyve for tilrettelegging av landbruksareal i 
solbjørgdalen 31/5 - er landbruksarealet som er brukt i tråd med løyvet/vedtaket som er gitt pr i dag?

Leiar for teknisk forvaltning hadde ikkje noko svar og må kome tilbake til dette.



Øyvind Litland, AP, hadde ein oppmoding som gjeldt dumping av hageavfall og avfall generelt på 
diverse område og spesielt i Haus. Er det mogeleg å settje opp skilt om forbod mot dumping av avfall 
på desse plassane?

Øyvind Litland, AP, reguleringsplan - hetlevikhuset - kan administrasjonen sei noko om dette?

Kommunalsjef for samfunnsutvikling svarte slik: Når det gjeldt reguleringsplanen, så kjem det opp til 
handsama i neste PT-utval, mars 2022.
Når det gjelder hetlevikhuset, så er det ein person som har fått mellombels løyve til å bruke huset 
som kontor enn så lenge kommunen ikkje gjer noko der. Dette vil ikkje koste kommunen noko.

-----------------------------------------

Kommunalsjef for samfunnsutvikling gav status på saker som utvalet tidlegare har hatt oppe: 
- Det er ikkje gitt tillattelse til aktør som ønskja å settje opp antenne/mast på Haus skule.
- Kommunalsjefen har prøvd å få statsforvaltaren på synfaring i saka om forvaltning av loneelva og 
elvemusling. Dette vert sendt for flere veker sidan, og ein har endå ikkje fått svar på denne e-posten.

PL - vedtak:
Det vert vedteke å senda revidert forskrift FOR-2009-05-27-1081 ut på ny høyring for å leggja til rette 
for å oppnå ei auka avskyting for å redusere hjortebestanden som påpeika frå fleire hald, mellom 
anna NINA rapporten, og sterke ynskje frå Bondelaget med fleire. 

Det vert føreslege å endre forskrifta der minstearealet som skissert i gjeldande forskrift vert 
betydeleg redusert for å sikre ei større avskyting. Sonestruktur vert og vurdert redusert til færre 
soner. 

Administrasjonen får fullmakt til å utarbeida og senda på høyring forslag til revidert forskrift
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